
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 29 augustus 2012  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

Mevrouw Zenner-De Gryze Gerda vervangt commissievoorzitter de 
heer De Loor Jo. 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 13 juni 
2012 

Wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

2. Provinciewegen – ex-provincieweg Dendermonde-Wetteren: 
machtiging van de deputatie tot openbare verkoop van een 
grondrestant gelegen langs de Schoonaardebaan te 
Dendermonde voor de instelprijs van 25000 EUR 

Geen opmerkingen 

3. Golfclub Beveren: machtiging van de deputatie tot 
onderhandse verkoop aan de afdeling Maritieme Toegang 
van het departement Mobiliteit en Openbare Werken van 
percelen gelegen te Beveren aan de prijs van 53 800 EUR 

Geen opmerkingen 

4. Provinciewegen – ex-provincieweg Sint-Niklaas-Kieldrecht: 
machtiging van de deputatie tot onderhandse verkoop aan de 
gemeente Beveren van onroerende goederen gelegen te 
Vrasene 

Geen opmerkingen 
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5. Provinciewegen – kosteloze overdracht restpercelen: 
machtiging van de deputatie om een aantal restpercelen 
verbonden aan ex-provinciewegen Aalst-Oudenaarde, Gent-
Hundelgem, Gent-Zele en Wetteren-Dendermonde kosteloos 
over te dragen aan het Vlaams Gewest 

Naar aanleiding van deze agendapunten vraagt de heer Beke of 
nu alle provinciewegen overgedragen zijn. De gedeputeerde 
Peter Hertog antwoordt dat dit inderdaad het geval is.  

6. WMD – IVA  onderwijs – jaarlijkse actieplannen: 

  - Goedkeuring van de verlenging van de looptijd van het 
globaal preventieplan 2007-2012 tot en met 31 december 
2013 

  - Goedkeuring van het jaarlijks actieplan 2012 – 2013 lopend 
van 01 september 2012 tot en met 31 december 2013 

  Mevrouw De Jaeger vraagt over welk type ramen en 
schilderwerken het gaat en of het duurzaamheidsprincipe wordt 
toegepast. De gedeputeerde antwoordt dat het om FSC hout en 
dubbelglas gaat. De heer Jan De Tollenaere stelt dat de 
binnenschilderwerken met waterdragende verven worden 
aangebracht. Op vraag van Mevrouw De Jaeger antwoordt de 
gedeputeerde dat er nog steeds in de toekomst stelselmatig 
vervanging van dergelijke ramen zal moeten gebeuren.  

7. PTI Zottegem – aankoop CNC – bewerkingscenter metaal: 
goedkeuring van het bestek met bijkomende vraag naar een 
overnamebod voor de oude machine en van de raming, 
opdracht te gunnen bij wijze van algemene offerteaanvraag 

Mevrouw Zenner stelt zich de vraag of dergelijke oude machines 
nog te gebruiken zijn. De gedeputeerde antwoordt dat dit 
standaard is en dat de kosten laag zijn. 

8. PTI Eeklo – vernieuwen hellende daken A – vleugel: 
goedkeuring van het bestek en de raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Mevrouw De Jaeger ziet nergens in het bestek een garantie van 
waterdichtheid. De heer De Vos antwoordt dat dit valt onder de 
10-jarige aansprakelijkheid en is aldus wettelijk geregeld.  
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9. Patrimonium – onderhoud pompinstallaties provinciaal 
patrimonium en paraprovinciale instellingen: goedkeuring 
van het bestek en de raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare aanbesteding met Europese mededinging 

Geen opmerkingen 

10. IVA Onderwijs – budget 2012: goedkeuring van de 
wijzigingen 

Geen opmerkingen 

11. Waterwegen – Nijverzeelbeek te Lebbeke, omlegging i.s.m. 
de nv Aquafin n.a.v. het Aquafinproject: goedkeuring van het 
bestek en de raming van het provinciaal aandeel 

Geen opmerkingen 

12. Varia 

Mevrouw Lafkioui vraagt of de gedeputeerde al stappen heeft 
ondernomen ivm de komende wijzigingen in het volwassen 
onderwijs. De gedeputeerde antwoordt dat de timing 2014 is. Dat 
voor het provinciale niveau deze wijzigingen geen probleem 
vormen omdat er kan samengewerkt worden met de verschillende 
provinciale cvo's.  

De heer Beeckman wenst de deputatie en de gedeputeerde te 
bedankten voor het resultaat dat bereikt werd met de school in 
Wetteren. Hij stelt zich de vraag of het niet beter zou zijn dat voor 
de inwoners van Wetteren er een opendeurdag zou 
georganiseerd worden. De gedeputeerde antwoordt dat dit 
voorzien is tijdens de kermis van Wetteren.  

Einde vergadering 17u50 

Gent, woensdag 29 augustus 2012 

Mark Cromheecke   Gerda Zenner-De Gryze 

Secretaris    Ondervoorzitter 


